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ZAPISNIK 
sa prve sjednice Anketnog odbora za prikupljanje informacija i činjenica o postupanju 

nadležnih državnih organa u zaštiti imovine i javnog interesa prilikom prodaje imovine 
Duvanskog kombinata Podgorica AD u stečaju Skupštine Crne Gore, 

održane 31. avgusta 2015. godine 
 

Sjednica je počela u 11:05 časova. 
Predsjedavao je Aleksandar Damjanović, predsjednik Odbora.  
Sjednici su prisustvovali poslanici: Branko Čavor, Predrag Sekulić, Koča Pavlović, 

Vladislav Bojović, Velizar Kaluđerović, Izet Bralić, Danko Šarančić, Goran Tuponja i Almer 
Kalač. 

Odsustvo sa sjednice najavili su poslanici Milorad Vuletić i Nik Gjeloshaj. 
 Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 

Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

D N E V N I  R E D: 
 

1. DOGOVOR OKO NAČINA RADA ANKETNOG ODBORA ZA PRIKUPLJANJE 
INFORMACIJA I ČINJENICA O POSTUPANJU NADLEŽNIH DRŽAVNIH ORGANA 
U ZAŠTITI IMOVINE I JAVNOG INTERESA PRILIKOM PRODAJE IMOVINE 
DUVANSKOG KOMBINATA PODGORICA AD U STEČAJU 
 

*    *     * 
 

Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović, u uvodnom obraćanju, podsjetio je da je 
Skupština Crne Gore 25. saziva na petoj sjednici prvog redovnog zasijedanja u 2015. godini, 16. 
jula 2015. godine, donijela Odluku o otvaranju parlamentarne istrage i obrazovanju Anketnog 
odbora za prikupljanje informacija i činjenica o postupanju nadležnih državnih organa u zaštiti 
imovine i javnog interesa prilikom prodaje imovine Duvanskog kombinata AD u stečaju 
(„Službeni list CG“, broj 42/15 od 29. jula 2015. godine), te da je navedena Odluka stupila na 
snagu 6. avgusta 2015. godine. Takođe, podsjetio je da je Skupština Crne Gore na devetoj 
sjednici prvog redovnog zasijedanja u 2015. godini, 31. jula 2015. godine, donijela Odluku o 
obrazovanju Anketnog odbora („Službeni list CG“, broj 47/15 od 18. avgusta 2015. godine), 
međutim, imajući u vidu da je Službeni list Crne Gore, neblagovremenim postupanjem, 
navedenu Odluku objavio sa zakašnjenjem, odnosno 18.  avgusta 2015.  godine, ista je stupila na 
snagu osmog dana od dana objavljivanja, odnosno 26. avgusta, te je s toga sjenica Odbora  
sazvana 27. avgusta 2015. godine. 

U vezi sa navedenim, a imajući u vidu da je Odluka o otvaranju parlamentarne istrage i 
obrazovanju Anketnog odbora stupila na snagu 6. avgusta 2015. godine, od kada je i formalno 
počeo teći rok predviđen za rad Odbora, ukazao je da je, shodno članu 6 navedene Odluke, 
Odbor dužan da Skupštini dostavi Izvještaj u roku od 90 dana od dana stupanja na snagu 
Odluke o otvaranju parlamentarne istrage i obrazovanju Anketnog odbora, odnosno da mora 
završiti sa radom do 4. novembra 2015. godine. U odnosu na kašnjenje sa početkom rada, koje 
nije krivica Odbora, zbog gore navedenih razloga, naveo je da procjenjuje da je dovoljno 
vremena da se kontinuiranim radom i efikasnim postupanjem Anketnog odbora blagovremeno 
završi sa radom i Skupštini dostavi Izvještaj. 

Nakon uvodnog izlaganja, a u odnosu na dnevni red sjednice, predsjednik Odbora je 
predložio da članovi daju svoje predloge i da se dogovore oko dinamike i načina rada, 
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sugerišući da se sagleda mogućnost održavanja sjednica Odbora ponedeljkom u 13:00 časova, a 
po potrebi i češće, imajući u vidu da tokom septembra nema redovnog skupštinskog 
zasijedanja. Ukazao je da je opseg rada Anketnog odbora definisan Odlukom o otvaranju 
parlamentarne istrage i obrazovanju Anketnog odbora za prikupljanje informacija i činjenica o 
postupanju nadležnih državnih organa u zaštiti imovine i javnog interesa prilikom prodaje 
imovine Duvanskog kombinata AD u stečaju i Zakonom o parlamentarnoj istrazi, te da je na 
Odboru da nakon parlamentarne istrage koju će sprovesti, uvida u relevantnu dokumentaciju 
koju će dobiti i datih izjava pred Odborom, lica koja će pozvati, utvrdi da li postoji politička 
odgovornost u vezi sa predmetom parlamentarne istrage. 

 
U raspravi oko načina rada Odbora učestvovali su poslanici: Velizar Kaluđerović, 

Branko Čavor, Koča Pavlović, Vladislav Bojović, Predrag Sekulić i Goran Tuponja. 
 

Poslanik Velizar Kaluđerović, naveo je da je Odlukom o otvaranju parlamentarne 
istrage i obrazovanju Anketnog odbora definisana nadležnost Odbora, te da Odbor do podataka 
i utvrđivanja činjenica može doći samo na osnovu pribavljanja i uvida u odgovarajuću 
dokumentaciju i iz saslušanja lica, za koja se procijeni da ih treba pozvati da daju izjave pred 
Anketnim odborom. U odnosu na navedeno, sugerisao je da je potrebno prvo pribaviti 
dokumentaciju koja će članove Odbora uputiti na to koga bi eventualno trebalo pozvati da da 
izjavu pred Odborom. Imajući u vidu vrijeme koje je, zbog nepredviđenih okolnosti proteklo, 
od formalnog početka rada Odbora, naveo je da je u pripremi za sjednicu napravio predlog 
dokumentacije  koju je potrebno zatražiti u susret raspravi i sjednicama, kako bi članovi Odbora 
bili u prilici da sveobuhvatno sagledaju postojeću situaciju.  

 
Poslanik Koča Pavlović, ukazao je da je dokumentaciju neophodno pribaviti do 15. 

septembra 2015. godine, kako bi Odbor otpočeo sa kvalitetnim i konkretnim radom. Takođe, 
iskazao je mišljenje da bi članovi Odbora polazeći od člana 26 Zakona o tajnosti podataka mogli 
i pojedinačno da pristupaju tajnim podacima, te najavio da će u narednom periodu posjetiti 
Duvanski kombinat AD u stečaju, kako bi na licu mjesta došao do određenih informacija. 
Ukazao je da Odbor treba da provjeri određene tvrdnje koje se čuju u javnosti, a odnose se na 
proizvodnju i šverc cigareta. Takođe, ukazao je da bi bilo svrsishodno dogovoriti da se sjednice 
Anketnog odbora snimaju i da postoji zvaničan audio zapis. 

 
Poslanik Vladislav Bojović, iskazao je mišljenje da treba sagledati mogućnost da se 

odmah zatraži produženje roka za rad Odbora s obzirom na kašnjenja pri objavljivljivanju 
odluka u Službenom listu Crne Gore, kao i da parlamentarna istraga ne bi trebala da rezultira 
tzv. tehničkim izvještajem, imajući u vidu afirmaciju i snaženje kontrolne uloge parlamenta. 

 
Poslanik Predrag Sekulić, iskazao je očekivanje da će Anketni odbor na kvalitetan način 

odraditi svoj dio posla, kao i da očekuje da će rok od 70 dana biti dovoljan za završetak rada 
Odbora i ukazao da ukoliko se ukaže potreba za produženjem rada, to neće biti sporno. 

 
Poslanik Goran Tuponja, bio je mišljenja da Anketni odbor treba da pribavi informacije 

vezane za privatizaciju DKP-a i utvrdi eventualnu odgovornost učesnika u ovom poslu. 
Takođe, iskazao je očekivanje da će Odbor u zadatom vremenu odraditi svoj dio posla. 

 
Poslanik Velizar Kaluđerović,  bio je mišljenja da produženje roka rada Odbora ne 

treba tražiti sada, već ako se za tim ukaže potreba, kao i podsjetio Odbor da, s obzirom da je u 
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DKP-u najavljen likvidacioni stečaj, je potrebno dokumentaciju zatražiti odmah, kako se ne bi 
desila situacija da dođe do opstrukcije rada Odbora, od pojedinih organa, na način da se 
dokumentacija ne dostavi zbog gore navedenog i td. 

 
Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović, podsjetio je članove da je još 7. maja 

2014. godine Odboru za ekonomiju, finansije i budžet podnio inicijativu za održavanje 
kontrolnog saslušanja u vezi sa DKP-om, ali da ista nije dobila potrebnu većinu, kao i podsjetio 
da se sa inicijativom za pokretanje parlamentarne istrage u vezi sa DKP-om otpočelo 12. 
septembra 2014. godine. Ukazao je da se, ukoliko bude potrebe, produženje roka rada Odbora 
može zatražiti i u oktobru 2015. godine. Takođe, u odnosu na rad Odbora ukazao je da isti radi 
na osnovu Poslovnika Skupštine, osim u slučajevima koji su drugačije uređeni Zakonom o 
parlamentarnoj istrazi. S tim u vezi dogovoreno je da se sjednice Anketnog odbora snimaju 
fonografski, kao i da se određena dokumentacija za potrebe članova Odbora može zatražiti i na 
osnovu člana 50 Poslovnika Skupštine. 
   

U odnosu na izlaganje poslanika Kaluđerovića, a na predlog zamjenika predsjednika 

Odbora, Branka Čavora i predsjednika Odbora, Aleksandra Damjanovića dogovoreno je da 
čalnovi Odbora do četvrtka, 3. septembra 2015. godine, na bazi onog što je inicirao kolega 
Kaluđerović i na bazi Informacije o osnovnim pokazateljima i podacima o trenutnoj situaciji i 
hronologij dešavanja u DKP-u, koju je pripremila služba Odbora, dostave na mejl ili proslijede 
putem Pisarnice Skupštine službi Odbora inicijalnu listu dokumentacije koju je potrebno 
zatražiti, kao i inicijalni spisak lica koja bi bila pozvana da daju izjave. Predsjednik Odbora, je 
dodao da ukoliko bude dokumentacije vezane za predmet parlamentarne istrage s oznakom 
tajnosti, definisaće se način da se članovima Anketnog odbora, u skladu sa posebnim zakonom 
koji reguliše pristup tajnim podacima omogući da ostvare uvid u tu dokumentaciju. Takođe, 
podsjetio je da su sjednice Odbora otvorene za javnost, kao i da je NVO ,,Institut alternativa“ 
iskazala interesovanje i da će pratiti sjednice Odbora. 
 
 

 
 

*     *     * 
Sjednica je završena u 12:05 časova. 

*     *     * 
 
 
 
Broj: 00-63-17/15- 
 
SEKRETARIJAT ODBORA                                                                            PREDSJEDNIK ODBORA 
Demir Mujević, s.r.                           mr Aleksandar Damjanović, s.r. 
 
 
 


